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2014Z10845 

Vragen van de leden Groot en Marcouch (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over coulance voor kerkgenootschappen ten 
aanzien van de publicatieplicht voor ANBI’s (ingezonden 12 juni 2014). 

Vraag 1
Is de constatering juist dat kerkgenootschappen pas vanaf 1 januari 2016 
hoeven te voldoen aan de nieuwe voorwaarden voor een ANBI (Algemeen 
nut beogende instelling), zoals de publicatieplicht? Zo ja, waarom? 

Vraag 2
Is het waar dat organisaties van andere geloofsrichtingen, zoals moskeeën, 
wel per 1 januari 2014 aan de nieuwe voorwaarden moeten voldoen? Zo ja, 
waarom wordt onderscheid gemaakt tussen verschillende geloofsrichtingen? 
Heeft de Belastingdienst naast kerkgenootschappen op dit vlak ook conve-
nanten gesloten met organisaties van andere geloofsrichtingen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid ook andere geloofsrichtingen tot 1 januari 2016 de tijd te 
gunnen aan de nieuwe voorwaarden te voldoen, zodat niet langer met twee 
maten wordt gemeten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welk percentage van de ANBI’s heeft nog niet aan de nieuwe voorwaarden 
voldaan? Van hoeveel organisaties is sinds de periode na 31 december 2013 
als gevolg hiervan de ANBI-status ingetrokken? In hoeveel gevallen ging het 
hier om religieuze organisaties?
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